

Title (en)

Feeding and opening device for an open-end spinning machine.

Title (de)

Zuführ- und Auflöseeinrichtung einer Offen-End-Spinnmaschine.

Title (fr)

Dispositif d'alimentation et de libération d'un métier à filer à bout libre.

Publication

EP 0291711 A1 19881123 (DE)

Application

EP 88106283 A 19880420

Priority

DE 3716727 A 19870519

Abstract (en)

In the production of yarn by the open-end spinning process, a sliver is opened by an opening roller, equipped with card clothing, and the fibres are singularised by combing out of the sliver. The opening roller rotates in a housing. It is state of the art to assemble the housing and also the intake trough, which is necessary only for feeding the sliver, from individual parts. The gaps between the parts can trap fibres which in turn catch subsequent fibres. The formation of fibre clumps, and also clumps which have torn loose, cause yarn faults. The production of yarn faults caused in that way is avoided when the intake trough (8) forms part of the housing (1) of the opening roller (2), the housing (1) being constructed as a single component at least from the intake trough (8) to the opening (18) for leading the fibres (13) into the duct (19) which leads to the spinning element. The housing (1) and the intake roller (6) are movable relative to one another. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei der Herstellung von Garn nach dem Offen-End-Spinnverfahren wird ein Faserband durch eine mit einer Garnitur bestückten Auflösewalze aufgelöst und die Fasern durch Auskämmen aus dem Faserband vereinzelt. Die Auflösewalze rotiert in einem Gehäuse. Stand der Technik ist es, das Gehäuse sowie die nur Zuführung des Faserbandes erforderliche Einzugsmulde aus Einzelteilen zusammenzufügen. In den Fugen zwischen den Bauteilen können sich Fasern festsetzen, in denen sich nachfolgende Fasern verfangen. Die Bildung von Faserflocken sowie losgerissene Flocken verursachen Garnfehler. Das Entstehen solcherart verursachter Garnfehler wird dadurch vermieden, daß die Einzugsmulde (8) Teil des Gehäuses (1) der Auflösewalze (2) ist, wobei das Gehäuse (1) mindestens von der Einzugsmulde (8) bis zur Öffnung (18) zur Ausleitung der Fasern (13) in den Faserleitkanal (19) zum Spinnorgan einteilig ausgebildet ist. Das Gehäuse (1) und die Einzugswalze (8) sind relativ zueinander beweglich angeordnet.

IPC 1-7

D01H 7/895

IPC 8 full level

D01H 4/32 (2006.01); **D01H 4/36** (2006.01)

CPC (source: EP US)

D01H 4/36 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

Keine Entgegenhaltungen

Cited by

US5185994A; DE4101315C2

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0291711 A1 19881123; **EP 0291711 B1 19910703**; DE 3716727 A1 19881201; DE 3716727 C2 19960718; DE 3863485 D1 19910808;
JP 2550150 B2 19961106; JP S63303133 A 19881209; US 4825637 A 19890502

DOCDB simple family (application)

EP 88106283 A 19880420; DE 3716727 A 19870519; DE 3863485 T 19880420; JP 11716388 A 19880516; US 19558388 A 19880518